



## Referat styremøte nr. 3/2017

Tid: Onsdag 2017-04-19 kl. 19:00-20:30  
Sted: Klubbhuset, Ormåsen.

Til stede: Kirsti Aas Olsen, Kristin Viken, Inger Isnes Tyse, Hans Roar Bakken, Berit Grosvold, Helga Peveri, Anne Marthe Peveri, Tom André Alstadsæther, Knut T. Maudal og Ellen Ruud.

Forfall: Ingen

Referatet sendes pr. mail til: Styremedlemmer, Pål Woldstad Hanssen (revisor), Arne Nedberg (revisor), Kjell Klokkeud og Hans Roar Bakken (redaktører av Eikerhornet), Rolf Lunde (redaktør av Eiker o-lags hjemmeside).

## Sak 12/17: Referater og meldinger

- a) Godkjenne referat fra styremøte 2, 15. mars 2017: Tas til informasjon uten merknader.
- b) Nytt fra utvalgene:
  - 1) Teknisk utvalg v. Hans Roar: Referat fra det siste møtet i utvalget kommer. Aktivutvalget har etterlyst kart, og det følges opp. Kartsalg: Det er laget et skjema tilsvarende som for utleie av klubbhuset. Per Kruke har fått dette til bruk for salg av kart. Søknad om småanleggsmidler er ikke godkjent i år. Det er søkt om arrangement av veteran NM i 2020. Søknaden behandles i løpet av mai. O-laget har fått en forespørsel når det gjelder plan for idrett i Nedre Eiker. Vi har tidligere laget et opplegg for orientering i Øvre Eiker. O-laget er positive til forespørselen og lager et tilsvarende opplegg for Nedre Eiker. Kontaktperson er Tore Øderud.
  - 2) Aktivutvalg v. Inger: Neste møte i utvalget er mandag 24.04. Tirsdagstrening: Mange møter opp. Tio-mila 2017 nærmer seg, og tirsdag 25.04. er siste trening på Ormåsen før avreise fredag 28.04.
  - 3) Husutvalg v. Berit: Utvalget hadde møte 19.04. Klubbkveld i oktober planlegges. Ellers gjennomgang av praktiske gjøremål. Forslag fra nestleder Anne Marthe: Familierabatt på kveldsmat. Berit følger opp, og tar det videre som en sak i det neste møtet i utvalget.
  - 4) Trimutvalg v. Knut: Pakkmøte ble avholdt før påske og så å si alle tur-o konvolutter er fordelt til leverandørene. Annonsering avtalt med Eikerbladet og Drammens Tidende. 75 vanlige poster, 2 ti-på-topp poster og 30 "grønne" poster er klare så langt. Svein Tore jobber med rullestølløype på Tjuvøya. Medlemsoversikten i o-laget er sjekket og det viser seg at ca. 25% av medlemmene benytter seg av tilbudet om tur-o. Interessant å vite hva andre klubber gjør for å rekruttere medlemmer til tur-o. O-laget bør ha en rekrutteringsplan på sikt. Det meldes om mange henvendelser, og folk er ivrige og vil gjerne starte så fort som mulig. Helge Haga har meldt frafall fra vervet i utvalget og Eli Tufte Hanssen har overtatt. Hans Roar: Foreslår Facebook side som inkluderer tur-o og ti-på-topp. Godt forlag og Hans Roar følger opp.



- 5) Rekruttutvalg v. Kristin: Referatet fra det siste møtet, 28.03. er sendt ut. Ansvar for treninger og løypelegging er fordelt. Det er behov for nytt kart for Ormåsen i og med at terrenget forandres nå når utbygging av området har startet. Ole Johnny jobber med dette, og oppdatert kart er snart klart. Plakat med info. om rekrutt trening er klar. Det samme gjelder info. på Facebook. 10 innmeldinger på Facebook hittil. Allidrett på Vestfossen har meldt sin interesse og varsler om ca. 30 potensielle rekrutter som ønsker å starte nå i vår. Eiker Ski har også fått mail med info. Store deler av opplegget for sesongen er klart. Verdens o-dag 24.05.: Skolesprinten arrangeres på Røren skole fra 08:00 til 12:00. Annonsering på o-lagets hjemmeside og på Facebook.
- c) Aktuelle tidsfrister – Årshjul, pkt 1 i Administrative rutiner: Endring: Innkreving av oppgjør salg tur-orientering er fjernet fra juli. Innkreving gjøres i september. Siste oppdatering, 19.04.2017.
- d) Annet:  
Evt. saker som er kommet inn etter utsendt saksliste:  
Aktuelle saker:  
1) Mottatt faktura fra Øvre Eiker kommune, husleie for ½ år, ca. 11.000 kr.

### **Sak 13/17: Eikerløpet 2017**

Status ved Hans Roar: Årets løp arrangeres fra Steindammen og hytta til Nedre Eiker Røde Kors. Befaring i begynnelsen av april. Det er også avholdt et planleggingsmøte i mars, og notatet fra dette er sendt ut. I år oppfordres de som ønsker å være funksjonærer til å melde seg til Hans Roar. Mail om dette er sendt ut, og det er også lagt ut info. på Facebook. Gjennomgått en del av rutinene og det er nødvendig å ”stramme opp” arrangementet, eks. skilting og merking på samlingsplass osv. Arrangementet markedsføres på Eventor. Nye start- og målbannere er kjøpt inn. Nytt system for oppslag av startlister, resultater osv: Plastlommer. Kontrollør: Linn Hilde Heggedal.

### **Sak 14/17: Strategiplan 2016-2020**

- Utvalgslederne forbereder status for sine målområder
- ”Brosjyre om klubbens virksomhet” fikk ☹ i årsmelding 2016. Her må vi gjøre noe. Oversikten i årets klubbkalender ble gjennomgått.
- a) Brosjyre: Kirsti og Anne-Marthe har et forslag klart til neste styremøte i juni.
- b) Arrangementer: Søkt om veteran NM i 2020.
- c) Sosiale mål: O-festivalen på Oppdal i juni 2017. Drammensløpet i august.

### **Sak 15/17: Eikerhornet nr. 2 - 2017**

Frister, utgivelse. Redaktør: Kjell Klokkeud  
Frist for innsending av alt stoff unntatt det som gjelder Eiker-løpet: 20.05.  
Utgivelse: 01.06.



### Sak 16/17: Eventuelt

- a) Kirsti og Hans Roar refererte fra årsmøtet i Øvre Eiker idrettsråd. Viktig å være klar over mulighetene til å søke om midler!
- b) Berit: Lageret ved siden av inngangsdøra til klubbhuset er mye i bruk, spesielt av Husutvalget. Mye er lagret der i det siste, eks. arkivskap, høyttaler osv. Enighet om at høyttaler fjernes, men at arkivskapet blir stående. Forslag fra Hans Roar at den store fryseren erstattes med et frysenskap som tar mindre plass.
- c) Helga. Når det gjelder underslagsforsikring har klubben fått et tilbud fra Gjensidige. Premien er kr. 557 i året. Godkjent av styret.
- d) Kristin: Innmelding av rekrutter i Min idrett: Kan vi i klubben hjelpe med dette? Helga: Hver person må registreres med fødsels-personnummer. Dette for å ha kontroll på medlemsmassen. Kristin informerte også at det finnes en nyttig app for Min idrett. Hun informerer om Min idrett når rekruttene kommer tirsdag 25.04.

Ellen Ruud  
2017-04-23

*Neste møte: Onsdag 07.06.2017. Kl. 18:30 på klubbhuset, Ormåsen.  
Ansvar for "noe å bite i": Tom André.*